
 

Beantwoording vragen uit commissie EEB 12 juni 2017 Kaderbrief en Jaarstukken  en nagekomen 

technische vraag GroenLinks over Meerwind 

 

Vragen mw. Keur CDA bij de behandeling van de Kaderbrief 2018 

Vraag: 

Kan de bijdrage van het Plassenschap Loosdrecht aan plannen Oostelijke Vechtplassen 

gekwantificeerd worden?  

Antwoord: 

In het gebiedsakkoord is een financiële verdeelsleutel tussen partijen weergegeven. Daarin is een 

bijdrage van Plassenschap Loosdrecht e.o. opgenomen van ruim 9 ton (€ 906.316,-). 

Vraag: 

‘het zou fijn zijn als we iets zien qua voordelen voor het plassenschap voor de behandeling van de 

kaderbrief op 10 juli. Begrijp dat het gecompliceerd kan zijn, maar tegelijkertijd is de gevraagde 

bijdrage hoog….’ 

Antwoord: 

Het gebiedsakkoord heeft verschillende voordelen voor het plassenschap Loosdrecht e.o.: 

- Loosdrechtse plassen kent al tientallen jaren een groot baggerprobleem. Voor een groot deel 

ligt de bagger op delen van de plas die eigendom zijn van het plassenschap. Het schap is niet in staat 

om met reguliere beheerbudget iets te doen aan het baggerprobleem, wordt er vaak wel op 

aangesproken. Het gebiedsakkoord voorziet in maatregelen om de komende 10 jaar 2,1 mln m3 

bagger uit de plas te verwijderen, waarbij meteen wordt ingezet op effectieve en efficiënte manieren 

om vervolgens de situatie beheersbaar te maken (zodat niet na 20 jaar opnieuw een inhaalslag nodig 

is). Met het baggeren wordt de bevaarbaarheid van de plas verbeterd en wordt de bereikbaarheid 

van de (recreatie)eilanden verbeterd. Het baggerwerk wordt gecombineerd met maatregelen om de 

waterkwaliteit van de plas te verbeteren, zodat weer helder (zwem)water ontstaat. 

- Met het gebiedsakkoord worden een aantal experimenten gedaan om te bezien of een deel 

van het beheer van natuur en recreatieve voorzieningen in de toekomst door private partijen kan 

worden gefinancierd. Dit kan er toe leiden dat recreatieve voorzieningen die in beheer zijn bij het 

plassenschap in de toekomst voor een deel uit privaat budget worden gefinancierd. 

- Het gebiedsakkoord voorziet in het herstel van legakkers met bagger uit de Loosdrechtse 

plassen. Deze legakkers zijn in beheer bij het plassenschap en krijgen een forse opknapbeurt en een 

constructie met forse (beheerarme) rietoevers. 

 

 

 



 

Vragen hr. Wiesehahn gesteld bij de behandeling van de Jaarrekening 2016  

Vraag : 

Dhr. Wiesehahn (VVD) constateert dat de provincie het huishoudboekje op hoofdlijnen goed op orde 

heeft. Programma 5, post werkgelegenheid en economie: hier is over de gehele linie sprake van een 

forse onderbesteding, maar bij de post werkgelegenheid is sprake van een budgetoverschrijding van 

716.000 euro. Waar heeft deze overschrijding betrekking op?  Hij heeft aan de gedeputeerde 

Economie gevraagd waar deze extra uitgaven naar toe zijn gegaan. 

  

Antwoord:  

Technisch gezien hadden de uitgaven, betrekking hebbend op subsidieverlening MIT kleine 

instrumenten en MIT R&D-trajecten in de begroting of begrotingswijzigingen als lasten geraamd 

moeten worden. Dat is niet gedaan, vandaar dat dit nu als verschil zichtbaar wordt in de 

programmaverantwoording. De dekking van de betreffende verleende subsidies is aanwezig in de 

reserve werkgelegenheid en economie. Er is geen sprake van extra uitgaven.   

Met de laatste begrotingswijziging van 2016 en de eerst begrotingswijziging van 2017 is de vertraging 

van de uitvoering van de campusregeling op de post werkgelegenheid begrotingstechnisch als een 

onderschrijding verwerkt. Dit is een aanpassing op de oorspronkelijk begroting in de beleidsnota 

Arbeidsmarkt 2016-2019.  

De besteding van de verhoogd bijgestelde middelen in 2017 is grotendeels verwacht op initiatieven 

voor de campusvorming. We zetten deze projecten samen met partners, daarom is de exacte raming 

niet eenvoudig te geven. Daarnaast is een bedrag gereserveerd voor monitoring en onderzoek, 

ondersteuning van visievorming en organiseren van netwerkbijeenkomsten zoals de landelijke 

conferentie Techniekpact die in 2017 in Noord-Holland plaatsvindt.   

Vraag:  

Dhr Wiesehahn heeft gezegd dat er in de jaarrekening staat dat er extra personele inzet is gepleegd 

op Pallas en Distriport. Hij vraagt naar hoe dit zit omdat daar afzonderlijke werkorganisaties de 

mensen in dienst hebben. Zijn vraag is hoe het dan kan dat de extra lasten van het personeel op de 

rekening van de provincie komen.   

Antwoord: 

In de jaarrekening (p. 99) staat het volgende: In 2016 is meer personele inzet gerealiseerd dan 

geraamd. Dit wordt veroorzaakt door meer dan geraamde inzet voor de dossiers Omgevingswet, 

Omgevingsvisie, Pallas en Distriport  (meer besteed, € 1,3 miljoen nadeel).  

Het betreffen apparaatskosten voor meerdere dossiers (genoemd in de jaarrekening). Dit betreffen 

geen kosten als gevolg van externe inhuur of kosten/uren gemaakt door afzonderlijke 

werkorganisaties. 

 



Vraag  Mw. De Meij (50plus) bij de Kaderbrief: 

Vraag: 

Kunnen GS toezeggen dat het Techpoortcentre ook kan bijdragen aan het bijscholen van (oudere) 

werkzoekenden. Graag ontvangt men een terugkoppeling van GS over concrete plannen. 

 

Antwoord: 

De samenwerkende Techport partners Tata Steel en Nova College investeren niet alleen samen in het 

initieel onderwijs en innovatie. Met het openstellen van de bedrijfsschool van Tata Steel voor 

personeel van andere bedrijven in de maakindustrie, investeert Techport ook in het onderhoud van 

vakmanschap van het werkende deel van de beroepsbevolking. De samenwerking met het 

NovaCollege zorgt voor geaccrediteerde (deel)opleidingen met certificaten. Techport is ook 

“leverancier” van modulair technisch onderwijs in het zogenaamde House of Skills in de MRA. House 

of Skills is samenwerkingsverband van ondernemers, onderwijs en overheden gericht op om- en 

bijscholen van werkenden en werkzoekende op middelbaar beroepsniveau in lijn met de vraag van 

de arbeidsmarkt. Zodra het Plan van Aanpak van Technport gereed is, zullen wij u het plan toesturen. 

 

Aanvullende vraag fractie GroenLinks over verkoop van de Meerwind aandelen bij de Kaderbrief 

Vraag: 

Het antwoord op vraag 13 van de technische vragen voor de kaderbrief roept bij ons nog een vraag 

op. Vraag 13 gaat over de verkoop van de Meewind aandelen.  GS geeft als antwoord: ‘De totale 

opbrengst van de verkoop bedraagt € 4.581.036,02. Van dit bedrag zal € 2.500.000 worden gestort in 

de reserve Werkgelegenheid en Economie, deel Duurzame Energie. Het restant zal worden 

toegevoegd aan de algemene reserve.’ 

Wat is precies die reserve Werkgelegenheid en Economie, deel duurzame energie? Wordt daarmee 

het MKB innovatiefonds bedoeld?  

Antwoord: 

De reserve Werkgelegenheid en Economie is een budgetgerichte bestemmingsreserve met als doel 

bevorderen van de werkgelegenheid en economie, conform amendement 2-2 begroting 2014. Het 

instellingsbesluit was de eerste Begrotingswijziging 2014, vastgesteld door PS op 10 maart 2014, 

agendapunt 8 bij voordracht 18. Later zijn er andere stortingen aan toegevoegd, bijvoorbeeld op 

basis van het coalitieakkoord is voor het Duurzaam Innovatiefonds in de jaren 2015-2019 € 10 

miljoen gestort en voor het MKB innovatiefonds in de jaren 2015-2019 € 8 miljoen gestort. (Zie ook 

pagina 276 van de Begroting 2017). 

Het MKB innovatiefonds is dus wel onderdeel van de reserve, maar met de Meewindgelden is een 

aanvullende storting, bestemd voor het deel energie, gedaan. 


